
1 

 

Protokół Nr 38/17 

z obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się                                                  

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie  

w dniu 31 sierpnia 2017r. 

 

Początek posiedzenia – godz. 13.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 16.00. 

 

Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Obradom przewodniczył Aleksander Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy 

Srokowo. 

Pkt 1. 

Otwarcie  XXXVIII sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      

(t.j. Dz. U. z 2016r. poz. 446 ze zm.) otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady 

Gminy Srokowo Aleksander Kamiński, powitał przybyłych gości i radnych. 

Pana Marka Olszewskiego – Zastępcę Wójta Gminy Srokowo, 

Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnika Gminy, 

Panią Małgorzatę Chociełowską - Sekretarza Gminy, 

Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego 

Wysoką Radę i Panią Olgę Szostek   

oraz zaproszonych gości: 

Panią Alicję Kamińską – Radną Powiatu Kętrzyńskiego, 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy: 

Panią Jadwigę Zając – Dyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance, 

Pana Dariusza Kowalskiego – Dyrektora Gimnazjum Nr 1 w Srokowie, 

Pana Janusza Januszewskiego – Dyrektora GOK Srokowo, 

Panią Danutę Bielecką – Kierownika Filii Szkoły Podstawowej w Solance, 

Panią Grażynę Jolantę Niedźwiedzką- Bień – Kierownika GOPS Srokowo, 

Panie i Panów sołtysów oraz wszystkie osoby uczestniczące w sesji w tym rodziców 

uczniów klas I Gimnazjum Nr 1 w Srokowie. 

Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1, 2 i 3 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński kontynuując posiedzenie 

sesji na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 

11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 

Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 11 gł. 

„za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się” została wybrana radna Regina 

Wieczorek, kolejna z listy radnych.  
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 1 porządku obrad  

i przeszedł do realizacji pkt. 2.  

 

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie zmian           

w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poinformował, że 

porządek obrad (zał. nr 4) radni otrzymali w ustawowym terminie. Zapytał czy są  

wnioski lub uwagi do porządku obrad, który przedstawia się następująco: 

1.  Otwarcie XXXVIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.  Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.  Przyjęcie protokołów z XXXVI i XXXVII sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.  Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.  Interpelacje i zapytania radnych. 

6.  Wykonanie budżetu Gminy Srokowo za I półrocze 2017 r. 

7.  Wykonanie budżetu szkół za sześć miesięcy 2017 r. oraz przygotowanie szkół do  

     nowego roku szkolnego 2017/2018. 

8.  Ocena stanu ochrony środowiska w gminie, gospodarka odpadami.  

9.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

9.1. Określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli  

      niewymienionych w art. 42 ust 3 ustawy Karta Nauczyciela w szkołach  

      prowadzonych przez Gminę Srokowo.  

9.2. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2017-2022. 

9.3. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017r. 

10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

12.  Zakończenie obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski zaproponował wprowadzenie do porządku 

obrad następujących pozycji w bloku uchwał w sprawie:  

9.2. Zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego  

      obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono  

      stanowiska kierownicze, zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego  

      obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych                        

      i opiekuńczych oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  

      nauczycieli pedagogów i logopedów. 

9.5. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2017 r. 

z równoczesnym przesunięciem pozostałych punktów. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o głosowanie na temat 

przyjęcia zmiany polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad punktu                       

9.2. - Zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 
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obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze, zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli pedagogów 

i logopedów oraz punktu 9.5. - Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Kętrzyńskiemu w 2017 r. z równoczesnym przesunięciem pozostałych punktów                

w porządku obrad. 

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie – 11 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę polegającą na wprowadzeniu 

do porządku obrad do bloku uchwał pkt  9.2. - Zmiany uchwały w sprawie 

zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze, 

zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

pedagogów i logopedów oraz punktu 9.5. - Udzielenie pomocy finansowej 

Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2017 r. z równoczesnym przesunięciem 

pozostałych punktów w porządku obrad. 

  

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1.  Otwarcie XXXVIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.  Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.  Przyjęcie protokołów z XXXVI i XXXVII sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.  Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.  Interpelacje i zapytania radnych. 

6.  Wykonanie budżetu Gminy Srokowo za I półrocze 2017 r. 

7.  Wykonanie budżetu szkół za sześć miesięcy 2017 r. oraz przygotowanie szkół do  

     nowego roku szkolnego 2017/2018. 

8.  Ocena stanu ochrony środowiska w gminie, gospodarka odpadami.  

9.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

9.1. Określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli        

      niewymienionych w art. 42 ust 3 ustawy Karta Nauczyciela w szkołach   

      prowadzonych przez Gminę Srokowo.  

9.2. Zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego  

      obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono  

      stanowiska kierownicze, zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego  

      obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych                        

      i opiekuńczych oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  

      nauczycieli pedagogów i logopedów. 

9.3. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2017-2022. 

9.4. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017r. 
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9.5. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2017 r. 

10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

12.  Zakończenie obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o przegłosowanie 

przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie -11 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”, 

0 gł. „wstrzymujących się” przyjęła  porządek obrad po zmianach. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 2. i przeszedł do  punktu 3. porządku obrad. 

 

Ad. pkt 3. 

Przyjęcie protokołów z XXXVI i XXXVII sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poinformował, że protokół z XXXVI 

sesji Rady Gminy Srokowo z dnia  29 czerwca 2017 r. (zał. nr 5) oraz protokół                   

z XXXVII sesji nadzwyczajnej z dnia 10 lipca 2017 r. (zał. nr 6) były do wglądu                    

w biurze Rady Gminy oraz zostały wyłożone na pół godziny przed sesją na sali obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż zapoznał się  z protokołami, które wiernie 

odzwierciedlają przebieg XXXVI i XXXVII sesji. Przewodniczący zapytał radnych czy 

mają uwagi do protokołu z XXXVI sesji? Wobec braku wniosków i uwag 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół z XXXVI sesji z dnia                    

29 czerwca 2017 r. Na sali obrad obecnych było 11 radnych.  

 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z XXXVI sesji bez uwag                                 

i większością głosów –  9 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”  

i 2 gł. „wstrzymujących się”  

(radni nieobecni na posiedzeniu XXXVI sesji Rady Gminy). 

 

Przewodniczący Rady Gminy  Aleksander Kamiński zapytał radnych czy mają uwagi 

do protokołu z XXXVII sesji? Wobec braku wniosków i uwag Przewodniczący Rady 

Gminy poddał pod głosowanie protokół z XXXVII sesji z dnia 10 lipca 2017 r.,                       

Na sali obrad obecnych było 11 radnych.  

 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z XXXVII sesji bez uwag                                 

i większością głosów –  7 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”  

i 4 gł. „wstrzymujących się”  

(radni nieobecni na posiedzeniu XXXVII sesji Rady Gminy). 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3. i przeszedł do  punktu 4. porządku obrad. 
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Ad. pkt 4. 

Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Zastępcę Wójta Gminy 

Srokowo o przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym 

(zał. nr 7). 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że w okresie międzysesyjnym 

czyli od 29 czerwca 2017r. do 30 sierpnia 2017 r. Wójt Gminy Srokowo wydał 16 

zarządzeń: 

1. Zarządzenie nr 27/17 z dnia 29 czerwca 2017r. w sprawie powołania komisji 

przetargowej i nadania jej regulaminu pracy na „Przebudowę ulicy Łąkowej                      

w Srokowie – etap I”. 

2. Zarządzenie nr 28/17 z dnia 10 lipca 2017r. w sprawie przeprowadzenia 

inwentaryzacji zdawczo – odbiorczej w Gimnazjum Nr 1 w Srokowie w celu 

przekazania dla Szkoły Podstawowej im. Stanisława Srokowskiego. 

3. Zarządzenie nr 29/17 z dnia 17 lipca 2017r. w sprawie ogłoszenia konkursu na 

stanowisko urzędnicze ds. budownictwa w Urzędzie Gminy Srokowo. 

4. Zarządzenie nr 30/17 z dnia 20 lipca 2017r. w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na wykonanie zadania publicznego Gminy Srokowo w 2017 r. przez 

organizacje pozarządowe. 

5. Zarządzenie nr 31/17 z dnia 20 lipca 2017r. w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do oceny ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizacje 

zadania publicznego pod nazwą „Podtrzymanie kultury i tradycji narodów Gminy 

Srokowo” oraz określenia Regulaminu Pracy Komisji Konkursowej. 

6. Zarządzenie nr 32/17 z dnia 20 lipca 2017r. w sprawie przeznaczenia 

nieruchomości do zbycia w drodze bezprzetargowej.  

7. Zarządzenie nr 33/17 z dnia 20 lipca 2017r. w sprawie przeznaczenia 

nieruchomości do zbycia w drodze przetargu nieograniczonego. 

8. Zarządzenie nr 34/17 z dnia 21 lipca 2017r. w sprawie powołania Komisji 

Przetargowej do przeprowadzenia przetargu na lokal przeznaczony na działalność 

gastronomiczną. 

9. Zarządzenie nr 35/17 z dnia 31 lipca 2017r. w sprawie przedłożenia informacji                  

z wykonania budżetu Gminy Srokowo za I półrocze 2017 r. 

10. Zarządzenie nr 36/17 z dnia 31 lipca 2017r. w sprawie zmiany budżetu Gminy 
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Srokowo na 2017 r. 

11. Zarządzenie nr 37/17 z dnia 31 lipca 2017r. w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2017 - 2022. 

12. Zarządzenie nr 38/17 z dnia 31 lipca 2017r. w sprawie powołania składu komisji      

i określenia wzorów druków dla realizacji zadania budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków. 

13. Zarządzenie nr 39/17 z dnia 31 lipca 2017r. w sprawie powołania komisji 

przetargowej i nadania jej regulaminu pracy na „Przebudowę ulicy Łąkowej                      

w Srokowie – etap I”. 

14. Zarządzenie nr 40/17 z dnia 25 sierpnia  2017r. w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Srokowo na 2017 r. 

15. Zarządzenie nr 41/17 z dnia 25 sierpnia 2017r. w sprawie ustalenia norm zużycia 

paliwa dla samochodów stanowiących własność Urzędu Gminy Srokowo. 

16. Zarządzenie nr 42/17 z dnia 25 sierpnia 2017r. w sprawie powołania Komisji 

Likwidacyjnej składników majątku ruchomego w Urzędzie Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  zapytał czy są pytania do złożonej 

informacji? 

Radna Regina Wieczorek poprosiła o rozszerzenie informacji z okresu 

międzysesyjnego. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że ostatnie dwa miesiące były 

poświęcone na przygotowanie inwestycji oraz nieruchomości do zbycia, a mianowicie: 

jeden lokal mieszkalny w drodze bezprzetargowej dla najemcy (pałac w Sińcu) oraz 

przygotowano do sprzedaży nieruchomość z przeznaczeniem na działalność 

hotelarsko - turystyczną w Leśniewie o powierzchni 2,5 ha. Wykazy o sprzedaży 

nieruchomości zostały wywieszone, a następnie po 21 dniach zostanie ogłoszony 

przetarg. Ponadto została uruchomiona inwestycja związana z przebudową ulicy 

Ogrodowej, został wyłoniony wykonawca oraz inspektor nadzoru inwestorskiego co 

wiązało się z szeregiem technicznych uzgodnień związanych z realizacją 

przedsięwzięcia. Mieliśmy problem z wyłonieniem wykonawcy na remont ulicy 

Łąkowej i dlatego też wydano dwa zarządzenia Wójta w sprawie powołania komisji 

przetargowej. W związku z tym, że wcześniej mieliśmy podpisaną umowę na 

wykonanie ulicy Łąkowej z obowiązkiem rozliczenia tego przedsięwzięcia do końca 

września, przeprowadziliśmy ponowne negocjacje z Urzędem Marszałkowskim, po 

których przedłużono nam termin na realizację zadania do 17 listopada 2017 r.                   

W drugim przetargu zgłosił się jeden wykonawca. Na dzień dzisiejszy są uzupełniane 

dokumenty, ale niestety nasza wartość kosztorysowa dotycząca tej inwestycji została 

przekroczona o 12 500 zł, więc musieliśmy uruchomić rezerwę budżetową Wójta.               
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W najbliższy poniedziałek zostanie zawarta umowa z wykonawcą z obowiązkiem 

realizacji tego przedsięwzięcia do 17 listopada. Poza tym na bieżąco przygotowywano 

dwanaście decyzji administracyjnych związanych z zarządzaniem drogami, które 

dotyczyły wyrażenia zgody na wejście w pas drogowy z naliczeniem stosownej opłaty 

oraz naliczenia odpłatności za umieszczenie urządzeń w pasie drogowym (kable 

komunikacyjne, energetyczne oraz podłączenie gazu). Do Urzędu Gminy wpływa 

sporo wniosków o wydanie warunków o przyłączenie do sieci wodociągowej                          

i kanalizacyjnej, jak również o wydanie zaświadczeń o przeznaczeniu w miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego, a w przypadku jego braku o zaświadczenia 

ze studium uwarunkowań do celów notarialnych. Jeśli chodzi o kwestię związaną                 

z realizacją zadań bieżących na drogach to mieliśmy małe przesunięcie w terminach 

ze względu na chwilowe braki kadrowe (pracownik uległ wypadkowi). Cały czas na 

bieżąco wykonywane są drobne prace remontowe, a w dniu dzisiejszym dokonaliśmy 

przeglądu naszych środków transportu, którym będą dowożone dzieci z terenu całej 

gminy do szkół. Zastępca Wójta powiedział, że w sierpniu uczestniczył w zakończeniu 

projektu realizowanego przez grupę nieformalną w miejscowości Silec przy wsparciu 

Stowarzyszenia „Świadomie Aktywni” oraz Urzędu Gminy Srokowo. Dodatkowo dnia 

29 sierpnia 2017r. uczestniczył razem z Panem Przewodniczącym Rady Gminy 

Srokowo w spotkaniu podczas którego 56 uczniów naszych szkół otrzymało upominki 

– wyprawki szkolne od Fundacji „Przyjaciółka”. W sierpniu doszło również do 

spotkania z Samorządem Prawdiński Okręg Miejski, w którym uczestniczyli Pan Wójt 

Gminy Franciszek Andruszkiewicz oraz Pan Przewodniczący Rady Gminy Aleksander 

Kamiński celem ostatecznego wskazania konkretnych przedsięwzięć, które będą przez 

nas wspólnie realizowane. We wrześniu powinno dojść do kolejnego spotkania 

organizacyjnego. Do dnia dzisiejszego nie ukazało się ogłoszenie o naborze wniosków 

i nie mamy jeszcze żadnych informacji czy generator wniosków do programu Polska - 

Rosja jest już aktywny. Jeśli system będzie aktywny od 1 września to termin na 

składanie wniosków będzie przesunięty do końca roku kalendarzowego.  Przed 

przystąpieniem do pisania wniosków będziemy chcieli zawrzeć z partnerem rosyjskim 

dodatkowe porozumienie, które będzie opisywało konkretne przedsięwzięcia, kwoty 

oraz zakres odpowiedzialności poszczególnych stron, aby podczas realizacji zadania 

nie doszło do jakichkolwiek nieporozumień. O ostatecznych uzgodnieniach                      

z partnerem radni będą poinformowani.  W okresie międzysesyjnym został zawarty 

aneks z Urzędem Marszałkowskim do umowy na dofinansowanie ulicy Ogrodowej. 

Została podpisana umowa z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska na 

odbiór azbestu oraz podpisano umowę z Bankiem Gospodarstwa Krajowego na 

prefinansowanie ulicy Ogrodowej przy czym w najbliższym tygodniu dojdzie do 

podpisania aneksu na ostateczną kwotę zadania, która będzie wynikała                         

z postępowania. Dodatkowo złożono dokumenty w Europejskim Funduszu Rozwoju 

Wsi Polskiej w Warszawie na udzielenie pożyczki związanej z przebudową ulicy 

Ogrodowej przy czym umowa będzie podpisana przed końcem września 2017 r. 
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Radny Piotr Dziadoń zapytał czy w Sińcu poza lokalem mieszkalnym sprzedawane są 

również budynki gospodarcze?  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że na działce, która będzie 

sprzedana gmina nie posiada żadnych budynków gospodarczych. Znajdują się tam 

tylko lokale mieszkalne i kaplica. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała na jakim etapie jest remont pomieszczenia                 

z przeznaczeniem na lokal gastronomiczny? Drugie pytanie: czy warunki pożyczki                  

w BGK i w EFRWP są takie jak wcześniej były planowane i w jakiej wysokości są 

oprocentowane?  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że jeśli chodzi o lokal po byłej 

kawiarni to do pierwszego przetargu nie doszło ponieważ nikt do niego nie przystąpił 

pomimo tego, że wpłynęły dwa wadia. Osoby, które wyraziły swoje zainteresowanie 

tym lokalem stwierdziły, że podana stawka była dla nich zbyt wysoka. Drugi przetarg 

został ogłoszony ze stawką 6 zł plus Vat. Potencjalni przedsiębiorcy nie są 

zainteresowani prowadzeniem działalności gastronomicznej ponieważ uważają, że nie 

będzie się ona cieszyła zainteresowaniem na takim poziomie, aby móc się utrzymać. 

Dużym zainteresowaniem cieszy się lokal pod względem prowadzenia działalności 

handlowej ze względu na bardzo dobrą lokalizację i duży metraż pomieszczeń. Jeśli 

nie uda się nam wydzierżawić lokalu na prowadzenie działalności gastronomicznej to 

radni mają możliwość zmiany jego przeznaczenia. Zastępca Wójta uważa, że                    

w przypadku gdybyśmy nie zachęcili żadnego inwestora do prowadzenia działalności 

gastronomicznej w tym miejscu, warto byłoby rozważyć zachęcenie naszych 

mieszkańców do utworzenia Spółdzielni Socjalnej. Z takiego rozwiązania powstałoby 

kilka korzyści, a mianowicie: zostałyby stworzone miejsca pracy, na wyposażenie 

lokalu można byłoby otrzymać spore dofinansowanie (ok. 47 tys. zł na osobę) oraz 

przez okres dwóch lat  osoby te otrzymywałyby dofinansowanie do opłacania składek 

ZUS i podatków. Jeśli faktycznie nie znajdzie się żaden przedsiębiorca na 

wydzierżawienie pomieszczeń to należałoby się nad tym tematem poważnie 

zastanowić. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jeśli w kwestii pożyczek to 

dokładnie nie pamięta wysokości ich oprocentowania, ale w przybliżeniu jest to                   

ok. 2,63% i ok. 3%. Po dokładnym sprawdzeniu umowy poinformuje radnych                   

o wysokości oprocentowania. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  w związku z brakiem dalszych 
pytań do złożonej informacji zamknął pkt. 4 i przeszedł do realizacji punktu                         
5 porządku obrad. 
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Ad. pkt 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił radnych o składanie 

interpelacji lub zapytań.  

1.Radny Krzysztof Mościcki zwrócił się z prośbą o interwencję, ponieważ na drodze ze 

Skandławki do Łęknicy po ostatnich deszczach powstała duża wyrwa przy moście na 

rzece. Przy następnych deszczach może dojść do tego, że spora jej część zostanie 

rozmyta. Radny poprosił o szybką interwencję w tej sprawie. 

Wobec braku dalszych interpelacji i zapytań radnych Przewodniczący Rady Gminy 
zamknął pkt 5, a następnie przeszedł do realizacji pkt 6 porządku obrad. 

Ad. pkt 6. 

Wykonanie budżetu Gminy Srokowo za I półrocze 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że radni 

otrzymali materiał (załącznik nr 8 do protokołu) w terminie, a podczas wspólnego 

posiedzenia komisji stałych temat był szeroko analizowany po czym poprosił Panią 

Skarbnik Gminy Małgorzatę Cwalina o krótkie przedstawienie informacji. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że dochody budżetu Gminy 

Srokowo to 8 469 593,64 zł co stanowi 52,63 % planu po zmianach, a wydatki  

mamy w wysokości  7 932 125,38 zł co stanowi 40,25% planu po zmianach. Dochody 

bieżące stanowią kwotę  8 461 830,14zł  tj. 54,42% planu, a dochody majątkowe  

stanowią 7 763,50zł tj. 1,42% planu. Do dochodów majątkowych wchodzą dotacje 

na zadania inwestycyjne i sprzedaż majątku gminy. 

Struktura zrealizowanych  wydatków budżetowych za  6 miesięcy 2017 roku 

przedstawia się następująco:                                                            

- wydatki bieżące  -  7 927 475,98 zł co stanowi 52,93 % planowanych wydatków 

bieżących,   

- wydatki majątkowe – 4 649,40 zł tj.  0,10% planowanych  wydatków majątkowych. 

Wydatki majątkowe są bardzo niskie ze względu na to, że główne zadanie, które jest 

realizowane w tym roku to remont ulicy Ogrodowej. Umowa na to przedsięwzięcie 

została podpisana 25 maja, a płatność za całą inwestycję nastąpi na koniec 

października. W związku z tym z końcem października realizacja wydatków 

majątkowych będzie duża. Z wydatków bieżących, na realizację zadań zleconych 

wydatkowano kwotę 2 889 126,35 zł z przekazanych na ten cel środków w kwocie              

2 952 052,11 zł. Planowane dotacje na rok 2017 na dzień 30 czerwca 2017r. po 

zmianach na zadania zlecone stanowią kwotę  5 067 868,11 zł. Zadania zlecone 

gminie dotyczyły zakresu: 

- opieki społecznej( świadczenia rodzinne i składki na ubezpieczenia zdrowotne), 

- administracji publicznej( zadania urzędów wojewódzkich z zakresu USC, dowodów  

osobistych i ewidencji ludności, obrony cywilnej, ewidencji działalności gospodarczej) 
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- urzędów naczelnych organów władzy państwowej (aktualizacja spisu wyborców                 

i wybory Prezydenta RP) 

- rolnictwa (zwrot rolnikom podatku akcyzowego wliczonego w cenę paliwa) 

Dochody własne za okres I półrocza osiągnęliśmy w kwocie 1 552 406,07 zł na plan 

3 719 879,30 tj. 41 ,74 %   w tym dochody z majątku gminy na plan 655 100,00 

wykonaliśmy w kwocie – 85 189,39 zł  tj. 13,01% 

Największe kwotowo zrealizowane dochody własne w I półroczu 2017 to: 

- podatek od nieruchomości od osób fizycznych i prawnych – 535 614,06zł 

- podatek rolny – 686 853,21 zł 

- podatek leśny – 75 506 zł 

- podatek od środków transportowych - 32 712 zł 

- podatek od czynności cywilno- prawnych- 51 894 zł 

- odsetki od osób fizycznych – 6 601,45 zł 

- opłata skarbowa – 7 601,45 zł 

- za pozwolenie na sprzedaż alkoholi – 27 973,87 zł 

- usługi transportowe -dowóz dzieci- 4 089,44 zł 

 -sprzedaż mienia -7 763,50 zł 

- dzierżawa mienia - 23 625,18 zł 

- wynajem sali w GOK i świetlic -5 682,60zł. 

Dochody  z budżetu państwa:  na plan 12 371 049,11  uzyskaliśmy kwotę 

6 917 187,57zł tj. 60,84%, w tym:   

a) subwencje 2 772 062zł na plan 4 912 696,00 tj. 56,43% planu, 

b) udziały w podatkach stanowiących dochód z budżetu państwa 690 204,46zł,   

na plan  1 529 964,00 tj. 45,12 % planu, 

c) dotacje celowe z budżetu państwa wykonane zostały w kwocie –                       

 3 454 921,11zł  na plan 5 928 389,11 zł  tj. 58,28 % planu  w tym: 

- na zadania zlecone -  2 952 052,11 zł na plan 5 067 868,11zł  tj. 58,25%.   

- na zadania własne – 502 869,00 zł na plan 860 521,00 zł  tj. 58,44% planu.        

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że wykonanie funduszu sołeckiego na 

koniec I półrocza wynosi 29%, ale trudno jest oszacować jak wygląda ta sytuacja po 

okresie letnim. Radna zapytała czy dotychczasowe wykonanie pozwala nam 

stwierdzić, że zbliżymy się do zeszłorocznego wykorzystania funduszy sołeckich jakie 

osiągnęliśmy w zeszłym roku? Radna poprosiła o wyjaśnienie należności 

wymagalnych w ZGKiM w Srokowie co również było poruszane podczas wspólnego 

posiedzenia komisji Rady Gminy. Analizując wszelkie informacje radna stwierdziła, że 

na koniec 2016 r. należności wymagalne (przedawnione płatności) wynosiły 

32 000,00 zł, a na koniec I półrocza 2017 r. wynoszą 80 000,00 zł. Radna poprosiła 

o wyjaśnienie takiej sytuacji. 

Radny Janusz Bujalski odpowiedział, że za I półrocze 2016 r. należności wymagalne 

opiewały na kwotę 116 tys. zł, a na koniec I półrocza 2017 r. wynosiły 80 tys. zł.  
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Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że według sprawozdania z działalności 

ZGKiM w Srokowie za 2016 r. wynika iż na koniec okresu sprawozdawczego 

zobowiązania wymagalne wynosiły 0 zł, należności ogółem – 179 749,00 zł w tym 

należności wymagalne – 32 110,00 zł. Jeśli chodzi o sprawozdanie na koniec półrocza 

2017 r. to należności wymagalne wynoszą 80 tys. zł. Radna zapytała, jakie są tego 

przyczyny? 

Radny Janusz Bujalski odpowiedział, że w tym temacie powinien się wypowiedzieć 

kierownik zakładu. Dodał, że zadłużenia są ściągane przez komornika i według niego 

wskazana kwota powinna być niższa.   

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że radni bazują na danych zawartych                

w dokumentach przedłożonych przez ZGKiM.  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że w dniu jutrzejszym sprawdzi tę 

informację. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że po sprawdzeniu tych danych 

radni otrzymają informacje zwrotną. Z tego, co pamięta ze sprawozdania 

przygotowanego przez zakład w 2016 r. to faktycznie tak było, ponieważ jeśli chodzi                      

o należności wymagalne to przekraczały one kwotę 100 tys. zł, a podjęte przez 

ZGKiM działania windykacyjne spowodowały zmniejszenie tej kwoty do  ok. 30 tys.zł. 

Zastępca Wójta wie, że cały czas są prowadzone postepowania egzekucyjne                   

w stosunku do osób zadłużonych ponieważ bardzo często dochodzi do sytuacji gdy 

mieszkańcy zwracają się do Pana Wójta o rozłożenie należności na raty, czego nie 

możemy uczynić ponieważ Wójt nie jest stroną w zawartej umowie, a jedynie zakład. 

Taka informacja zostanie przygotowana i przedstawiona radnym. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że jeśli chodzi o należności ogółem to 

podana kwota również jest wyższa niż na koniec 2016 r., ale istnieje możliwość, że    

w tamtym czasie mogły być wystawione faktury z datą np. 30 czerwca po to, aby 

móc zamknąć półrocze. Inne kwoty zdecydowanie powinny być sprawdzone, a jeśli 

zostały podane złe dane należy wyjaśnić z czego wynikła taka sytuacja i jakie to 

miało konsekwencje  pod kątem sprawozdawczości. Radna poprosiła o udzielenie 

odpowiedzi na temat funduszy sołeckich. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że na dzień dzisiejszy z funduszu 

sołeckiego do realizacji wydatków na drogi pozostały nam droga w Solance, w Sińcu    

i w Srokowie, a w pozostałych sołectwach środki na ten cel zostały wykorzystane.  

Pani Skarbnik nie widzi większego zagrożenia dla wykonania funduszy sołeckich 

zgodnie z planem.  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski dodał, że w okresie wakacyjnym zakupiono 

materiały na budowę chodnika w Jegławkach, materiały do Bajor oraz inne drobne 

zakupy potrzebne do wykonania prac remontowych co oznacza, że wykonanie 
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funduszu już jest na sporo wyższym poziomie w porównaniu z danymi z końca 

czerwca 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zwrócił się z prośbą o wykonanie 

drogi w kierunku na Chojnicę jak również wyczyszczenie stawu w Solance. Mając 

niewykorzystaną pewną kwotę do realizacji z funduszu sołeckiego można byłoby 

przeznaczyć ją na np. część prac związanych z uporządkowaniem stawu, aby                     

w kolejnym roku móc je dokończyć. W ten sposób chociaż częściowo i etapami 

mieszkańcy wykorzystają swoje środki sołeckie. Przewodniczący uważa, że środki                

z funduszy sołeckich powinny być w całości wykorzystywane i należy tego pilnować. 

Przewodniczący zapytał czy został już rozstrzygnięty konkurs na stanowisko 

urzędnicze w referacie gospodarki terenowej? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że w postepowaniu 

konkursowym została wyłoniona osoba, która od 1 września zgłosi się do urzędu 

celem podpisania umowy o pracę na okres 6 miesięcy. Po tym czasie nowy pracownik 

będzie musiał odbyć trzy miesięczną służbę przygotowawczą z egzaminem 

końcowym.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 
dyskusji  zamknął pkt 6 i przeszedł do realizacji pkt 7 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 7.  
Wykonanie budżetu szkół za sześć miesięcy 2017 r. oraz przygotowanie 

szkół do nowego roku szkolnego 2017/2018. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że temat 

(załącznik nr 9 do protokołu) bardzo szeroko był analizowany podczas posiedzenia 

wspólnego komisji Rady Gminy. Dodatkowo Komisja Edukacji i Spraw Społecznych 

zrobiła przegląd placówek oświatowych przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego. 

Przewodniczący Rady Gminy następnie poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji                  

i Spraw Społecznych Ewę Dudek o przedstawienie ustaleń komisji. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Ewa Dudek powiedziała, że we 

wtorek 29 sierpnia członkowie komisji i zainteresowani radni odbyli przegląd 

placówek oświatowych na terenie Gminy Srokowo, podczas którego Pani Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając udzielała wszelkich 

informacji. Przewodnicząca uważa, że placówki są bardzo dobrze przygotowane do 

nowego roku szkolnego. Informacje, które zostały przedstawione radnym są zgodne 

ze stanem faktycznym. Komisja zwróciła uwagę na niepełne schodki znajdujące się 

przy bramce bocznej co stwarzało zagrożenie dla osób korzystających z nich. 

Działania w tym temacie były podjęte bardzo szybko  i na dzień dzisiejszy stopnie są 

poprawione, a zejście z nich bezpieczne. Większe remonty w szkołach były robione       

w latach ubiegłych, a teraz poczyniono kosmetyczne poprawki wraz z pomalowaniem 
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i odnowieniem sal lekcyjnych. Świetlice zostały wyposażone w nowe szafki i wieszaki, 

gdzie uczniowie mogą trzymać swoją odzież i tornistry. 

Dyrektor Gimnazjum Nr 1 w Srokowie Dariusz Kowalski powiedział, że podczas 

wakacji wykonano niezbędne prace remontowe. Podczas omawiania budżetu szkół 

w miesiącu kwietniu, gdy dokonywano cięć budżetowych na plan 180 tys. zł zdjęto 

nam aż 60 tys. zł (ze środków na energię, gaz i wodę), a to oznacza, że zabraknie 

nam finansów na podstawowe opłaty. Pozostałe prace, które były planowane 

w budżecie szkoły na ten rok jak np. wymiana instalacji elektrycznej nie zostały 

wykonane, a jest to niezbędne ponieważ z roku na rok w szkole przybywa ilość 

różnych sprzętów i coraz częściej dochodzi do awarii, które usuwane są częściowo. 

Ogólnie budżet jest realizowany na bieżąco. Środków finansowych na usługi oraz 

materiały powinno nam wystarczyć poza wspomnianym paragrafem dotyczącym 

opłat za energię, gaz i wodę, których nie będziemy w stanie opłacić.   

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając dodała, że 

problemy kadrowe, które wcześniej się pojawiły są już zażegnane. Wszyscy 

nauczyciele podejmują pracę z dniem 4 września oprócz jednego nauczyciela, który 

będzie przebywał na dłuższym zwolnieniu lekarskim, a w związku z tym zatrudniliśmy 

nauczyciela matematyki. Wykonano podstawowe prace remontowe, usunięto 

zalecenia pokontrolne, dokonano przeglądów schodów ewakuacyjnych i sal 

gimnastycznych. W nowo zagospodarowanym punkcie przedszkolnym w oddziale 

„Zerówki” rozpoczyna naukę grupa 14 dzieci. Pani Dyrektor Szkoły podkreśliła, że 

środki na energię i gaz w szkole już się prawie skończyły. Ogólnie Szkoła 

Podstawowa jest przygotowana do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 

Radny Piotr Dziadoń zapytał się kiedy rozpoczyna się rok szkolny i o której godzinie 

ponieważ nie ma  żadnych informacji na stronie internetowej szkoły? Drugie pytanie: 

od kiedy będą wydawane posiłki w szkole?  

Dyrektor Gimnazjum Nr 1 w Srokowie Dariusz Kowalski powiedział, że planowane 

posiłki będą wydawane od 11 września, a dzieciom przedszkolnym będą one 

wydawane od wtorku. Chodzi o to, aby do 11 września móc się dokładnie 

zorientować ilu uczniów będzie chciało korzystać z wyżywienia w stołówce szkolnej.  

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że mamy mnóstwo posiłków, do których dopłacamy 

co oznacza, że dzieci wymagają dożywienia przez szkołę. Każdy dzień bez posiłku                 

w szkole jest czymś niezrozumiałym z punktu widzenia dzieci. Radny uważa, że 

stołówka powinna pracować od pierwszego dnia funkcjonowania szkoły. 

Dyrektor Gimnazjum Nr 1 w Srokowie Dariusz Kowalski powiedział, że nie ma 

problemu, aby przygotowywać obiady dla dzieci, ale nie mamy listy uczniów którzy 

od wtorku będą z nich korzystali. 
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Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że są rodzice, którzy opłacają 

obiady dla dzieci. 

Dyrektor Gimnazjum Nr 1 w Srokowie Dariusz Kowalski powiedział, że taka sytuacja 

miała miejsce w czerwcu, a na dzień dzisiejszy nikt z rodziców nie uiścił żadnej 

wpłaty. 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska zapytała co będą w szkole robiły kucharki 

do 11 września? 

Dyrektor Gimnazjum Nr 1 w Srokowie Dariusz Kowalski powiedział, że będą 

przygotowywały posiłki dla dzieci z oddziałów przedszkolnych. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

powiedziała, że rozpoczęcie roku szkolnego odbędzie się dnia 4 września o godzinie 

8.00 mszą świętą, a uroczystość w szkole o godzinie 9:00.  

Radna Ewa Dudek powiedziała, że jeśli chodzi o wyżywienie w szkole to                         

z dzisiejszego spotkania można wyciągnąć wnioski na przyszły rok, aby nie doszło do 

takiej samej sytuacji. Dobrym rozwiązaniem byłoby to, aby rodzice na tydzień przed 

rozpoczęciem roku szkolnego składali deklaracje w kwestii wykupienia obiadów dla 

swoich dzieci. Taka sytuacja pozwoli na odpowiednie przygotowanie się szkoły do 

wydawania posiłków wraz z rozpoczęciem nowego roku szkolnego. Radna poprosiła        

o wyjaśnienie 450 zł na wykonanie okresowych badań stanów technicznych                         

i przydatności do użytku instalacji elektrycznej budynku Gimnazjum. Podobne 

zadanie i kwota znajduje się po stronie Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią 

w Solance. Radna zapytała czy są to dwa osobne rozliczenia? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że do końca sierpnia wszystkie 

rozliczenia na poszczególne szkoły przychodzą oddzielnie, a później będzie to jedno 

rozliczenie.      

Dyrektor Gimnazjum Nr 1 w Srokowie Dariusz Kowalski powiedział, że jeśli zajęcia nie 

odbywają się dłużej niż 14 dni to zawsze muszą być wykonywane przeglądy. Podczas 

trwania ferii zimowych w szkołach nie odbywały się żadne zajęcia, a więc należało 

takie przeglądy wykonać ze względów bezpieczeństwa. 

Radna Ewa Dudek zapytała jakie są wyniki tej kontroli? 

Dyrektor Gimnazjum Nr 1 w Srokowie Dariusz Kowalski powiedział, że otrzymaliśmy 

protokół zawierający drobne zalecenia, które zostały wykonane. Dyrektor powiedział, 

że jeśli ktoś z radnych chciałby zapoznać się z zaleceniami pokontrolnymi to może 

udostępnić dokument do wglądu.   
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Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 
dyskusji zamknął pkt 7 i przed przejściem do realizacji pkt 8 porządku obrad                       
o godzinie 14.16 ogłosił przerwę, która trwała do godziny 14.35.  

Ad. pkt 8.   
Ocena stanu ochrony środowiska w gminie, gospodarka odpadami.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że ocena 

stanu ochrony środowiska w gminie, gospodarka odpadami (załącznik nr 10 do 

protokołu) była szeroko omawiana podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych, 

po czym poprosił Zastępcę Wójta Gminy Marka Olszewskiego o krótkie streszczenie 

tematu.  

Zastępca Wójta Marek Olszewski powiedział, że podczas wspólnego posiedzenia 

komisji przedstawiono informację dotyczącą oceny stanu ochrony środowiska 

włącznie z gospodarką odpadami. Zastępca Wójta powiedział, że po otrzymaniu 

informacji o ilości obiektów rekreacyjno- wypoczynkowych, które uiszczają opłaty za 

zagospodarowanie odpadów komunalnych  z MZMGO w Giżycku zostanie ona 

przekazana radnym. Dodatkowo powiedział, że została podpisana umowa na odbiór 

azbestu z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska, ale nie mamy informacji 

czy ten program będzie kontynuowany w latach następnych. Mając jakiekolwiek dane 

na ten temat zostaną one podane do wiadomości mieszkańców. Jeśli chodzi                      

o program budowy przydomowych oczyszczalni ścieków to cieszy się on bardzo 

dużym zainteresowaniem i na 12 wniosków, na które mamy zabezpieczone środki                     

w budżecie gminy  przyjęliśmy już 10. Zaproponował, aby w momencie sprzedania 

nieruchomości w Leśniewie zastanowić się nad przekazaniem jeszcze w tym roku 

kalendarzowym pewnej ilości środków na dofinansowanie kolejnych przydomowych 

oczyszczalni ścieków dla naszych mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radny Krzysztof Mościcki zapytał na jaką ilość odbioru azbestu podpisaliśmy umowę? 

Zastępca Wójta Marek Olszewski odpowiedział, że podpisaliśmy umowę na ok.                  

15 tys. zł, a dofinansowanie obejmuje kwotę 650 zł za 1 tonę usuwanego azbestu. 

Liczyliśmy na większe dofinansowanie, ale niestety program nie cieszy się zbytnim 

zainteresowaniem mieszkańców.  

Radna Regina Wieczorek powiedziała, że właścicielami nieruchomości, na których 

zalega azbest bardzo często są starsi ludzie, których nie stać na wejście w takie 

przedsięwzięcie. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 

dyskusji poprosił radnych o przegłosowanie przyjęcia informacji dotyczącej oceny 

stanu ochrony środowiska w gminie, gospodarka odpadami.  
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Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 11 gł. „za” przyjęła informację 

dotyczącą oceny stanu ochrony środowiska w gminie,                                 

gospodarka odpadami. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8. i przeszedł do  punktu 9. porządku obrad. 

 

Ad. pkt 9. Podjęcie uchwał w sprawach: 
9.1. Określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust 3 ustawy Karta Nauczyciela 

w szkołach prowadzonych przez Gminę Srokowo.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Sekretarz Gminy 
Małgorzatę Chociełowską o wprowadzenie do projektu uchwały (załącznik nr 11 do 
protokołu).  

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że z inicjatywy Komisji 

Edukacji i Spraw Społecznych została przygotowana nowa uchwała z tygodniowym 

wymiarem godzin zajęć dla psychologa, specjalisty prowadzącego zajęcia korekcyjno-

kompensacyjne, rewalidacyjne i socjoterapeutyczne, nauczyciela wspomagającego 

oraz doradcy zawodowego. Proponuje się w tej uchwale następujące pensum: dla 

psychologa 26 godzin, dla specjalisty prowadzącego zajęcia korekcyjno-

kompensacyjne, rewalidacyjne i socjoterapeutyczne 22 godziny, dla nauczyciela 

wspomagającego 24 godziny, a dla doradcy zawodowego 22 godziny. Projekt 

uchwały zgodnie z przepisami ustawy o związkach zawodowych i został przez nie 

pozytywnie zaopiniowany. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński odczytał opinię Związku 

Nauczycielstwa Polskiego, Oddział w Srokowie (załącznik nr 12 do protokołu) na 

temat przedłożonego projektu uchwały po czym otworzył dyskusję. 

Radna Ewa Dudek powiedziała, że po wcześniejszych dyskusjach mówiono, że 

psycholog również ma szeroki zakres pracy przy czym obejmuje swoją opieką 

specjalistyczną dużą liczbę uczniów. Dlatego też komisja uznała, że powinno się 

zwiększyć ilość godzin jego pensum. W kwestii doradcy zawodowego, który prowadzi 

tylko 10 godzin rocznie w jednej klasie nie było potrzeby zwiększenia pensum. Jeśli 

chodzi o wymiar godzin pracy dla specjalisty prowadzącego zajęcia korekcyjno-

kompensacyjne, rewalidacyjne i socjoterapeutyczne to poprosiła Pana Dyrektora                 

o  wyjaśnienie dotyczące zapotrzebowania w szkole na tego specjalistę. 

Dyrektor Gimnazjum Nr 1 w Srokowie Dariusz Kowalski powiedział, że zgodnie                    

z liczbą potrzebnych godzin zajęć wyrównawczych i kompensacyjnych zostały one 

przydzielone dodatkowo nauczycielom specjalistom po to, aby celowo nie zatrudniać 

dodatkowych nauczycieli na cały etat.  
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Kierownik Filii w Solance Danuta Bielecka powiedziała, że zajęcia korekcyjno-

kompensacyjne prowadzone są z uczniem po przedłożeniu opinii z poradni i wtedy 

należy z dzieckiem prowadzić dodatkową 1 godzinę zajęć (najczęściej jest to język 

polski lub matematyka). Nauczyciel pracujący w takiej grupie może mieć tylko pięć 

osób. Najczęściej takie zajęcia prowadzą nauczyciele mający studia podyplomowe 

ukończone w kierunku korekcyjno- kompensacyjnym. Terapia pedagogiczna 

prowadzona była do tej pory z jednym uczniem w Solance i dotyczyła zajęć 

psychoedukacyjnych.                                                                                     

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński zapytał czy ilość 22 

godzin dla specjalisty prowadzącego zajęcia korekcyjno-kompensacyjne, 

rewalidacyjne i socjoterapeutyczne są wystarczające? 

Kierownik Filii w Solance Danuta Bielecka powiedziała, że nie wie dokładnie ile takich 

godzin potrzebuje szkoła w Srokowie. Zajęcia kompensacyjne odbywają się w klasie 

I, II, III oraz w klasach starszych. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że kwestia tygodniowego pensum nie 

dotyczy tygodniowego zapotrzebowania na danego nauczyciela. Chodzi o to, aby 

określić jakiego rodzaju wkład pracy dany pracownik szkoły wykonuje podczas 

prowadzonych zajęć z dziećmi, po zajęciach i w jaki sposób się do nich przygotowuje 

(prowadzenie dokumentacji, analiz, sprawozdawczości, wywiadów itd.). Nauczyciel 

pracujący przy tablicy ma 18 godzin pracy (każda po 45 minut) tygodniowo,                   

a wspominani nauczyciele mają rozliczany godzinny czas pracy jako 60 minut. Skoro 

specjalista od zajęć korekcyjno- kompensacyjnych pracuje z dziećmi 22 godziny 

tygodniowo to ile czasu tygodniowo musi poświęcić na przygotowanie pełnej 

dokumentacji ze swojej pracy dla Kuratorium i np. uczestniczyć w szkoleniach? 

Dopiero w tym momencie powinniśmy się zastanowić czy zaproponowane 22 godziny 

pensum jest wystarczające czy też nie.   

Kierownik Filii w Solance Danuta Bielecka powiedziała, że wyznaczone przez Panią 

Dyrektor godziny pracy obejmują ilość dzieci, które będą korzystały z pomocy takich 

specjalistów. Taki nauczyciel prowadzi dokumentację, diagnozę dziecka, a prowadząc 

zajęcia poszerza swoje materiały pracy o poczynione obserwacje.  

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że takie zajęcia będą prowadzone przez nauczyciela, 

który prowadzi już lekcje matematyki, języka polskiego lub inne. Radny zapytał czy 

którykolwiek specjalista (z omawianych) będzie zatrudniony na takim stanowisku? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że nie. 

Radny Piotr Dziadoń uważa, że w tej chwili chodzi o sposób wyliczenia 

wynagrodzenia dla poszczególnych specjalistów. 
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Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jest to po prostu wyliczenie 

pensum z przeliczeniem na 22 godziny. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy organ prowadzący akceptuje 

przedstawione stawki godzinne dla poszczególnych specjalistów? Czy stać nas na 

zapłacenie określonych kwot za przedstawioną ilość godzin? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że dla organu prowadzącego 

zapłacenie za 22 godziny jest korzystniejsze ponieważ do tej pory nauczyciele 

prowadzący zajęcia korekcyjne mieli płacone w ramach dodatkowych nadgodzin               

w wymiarze 18/18.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w  związku z brakiem  

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziadonia o odczytanie 

projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust 3 ustawy Karta Nauczyciela    

w szkołach prowadzonych przez Gminę Srokowo, a następnie poddał projekt pod 

głosowanie. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –                              

11 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XXXVIII/212/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 sierpnia 2017 r.                    

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust 3 ustawy Karta Nauczyciela                     

w szkołach prowadzonych przez Gminę Srokowo.  

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.1, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 9.2 porządku obrad. 

 

9.2. Zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze, zasad zwalniania od 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli pedagogów 

i logopedów. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Sekretarz Gminy 

Małgorzatę Chociełowską o wprowadzenie do projektu uchwały (załącznik nr 13 do 

protokołu), która również została pozytywnie zaopiniowana przez Związek 

Nauczycielstwa Polskiego, Oddział w Srokowie.  

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że przedłożona uchwała ma 

na celu obniżenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla pedagoga szkolnego z 30 godzin 
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na 26 godzin tygodniowo. Uchwała powstała z inicjatywy Komisji Edukacji i Spraw 

Społecznych dotyczącej obniżenia pensum. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radna Regina Wieczorek zapytała ile godzin tygodniowo pracował logopeda? 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński odpowiedział, że 24 godziny. 

Radna Ewa Dudek powiedziała, że podczas analizowania poprzedniej uchwały na 

wspólnym posiedzeniu komisji stwierdzono, że pedagog i psycholog powinni mieć 26 

godzinny tygodniowy wymiar zajęć ponieważ już w ubiegłym roku wpłynęło pismo 

dotyczące obniżenia pensum dla logopedy i pedagoga. Logopeda ma przyznane 24 

godziny i radni uznali, że takie pensum powinno pozostać bez zmian. Jeśli chodzi                

o pensum dla pedagoga to zdecydowano obniżyć je do 26 godzin. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w  związku z brakiem  

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę Wieczorek o odczytanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze, zasad zwalniania od obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli pedagogów i logopedów, a  następnie poddał projekt pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –                              

11 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XXXVIII/213/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 sierpnia 2017 r.                    

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze, zasad zwalniania od obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych oraz tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli pedagogów i logopedów 

  
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.2, a następnie przystąpił do realizacji  

pkt 9.3 i 9.4 porządku obrad. 

 

9.3. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 

2017-2022. 

9.4. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017r. 
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Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Skarbnik Małgorzatę 

Cwalina o wprowadzenie do projektów uchwał (załączniki nr 14 i 15 do protokołu).  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jeśli chodzi o Wieloletnią 

Prognozę Finansową to zmienia się ona tylko w zakresie dochodów i wydatków                   

w związku ze zmianami w budżecie, gdzie nie zmienia się przedsięwzięć. Jeśli chodzi 

o zmiany w budżecie Gminy Srokowo to dochody zwiększane są zgodne z decyzją     

Nr FK 163/2017 z dnia 11 sierpnia  2017r  Wojewody Warmińsko -Mazurskiego                 

w sprawie zwrotu części poniesionych wydatków z funduszy sołeckich w 2016r. -     

33 188,93zł (wydatki  bieżące 18 111,88 oraz  inwestycyjne -15 077,05); decyzją Nr 

FK  160/2017 Wojewody Warmińsko Mazurskiego z dnia 10 sierpnia 2017r.                            

o zmniejszeniu środków na pomoc państwa w wychowywaniu dzieci -o kwotę                      

31 758 zł; korektą planu dochodów z dotacji na zwrot części środków poniesionych                

z funduszy sołeckich (plan szacunkowy przy uchwalaniu budżetu); umową o dotację 

z WFOŚiGW na usuwanie azbestu  na kwotę 15 658,35zl. Przyjmuje się po stronie 

wydatków zwiększenie i zmniejszenie środków  w wyniku dotacji celowych wyżej 

wymienionych w poszczególnych jednostkach. Poza tym w Urzędzie Gminy dokonuje 

się zmian polegających na zwiększeniu  o kwotę 500 zł w rozdziale 60016 tj. 

zabezpieczenie brakujących  środków na nadzór inwestorski nad robotami na           

ul. Łąkowej. Zmniejsza się środki o  kwotę  13 000,00 zł na zadania w zakresie Etap 

III - budowa sieci kanalizacji sanitarnej i wodociągowej  z przeznaczeniem : 

3 000,00zł na zadanie budowa drogi na Kaczory  oraz 10 000,00 zł na odwodnienie 

ulicy Ogrodowej. Zmniejsza się o kwotę  154 363,00 zł plan środków stanowiących  

planowaną  pożyczkę z BGK na realizację przebudowy drogi w Srokowie 

ul. Ogrodowa  oraz zmniejsza się środki własne na ta inwestycję o kwotę 85 232,54 

zł - skutek rozstrzygniętego przetargu i podpisanego aneksu z Urzędem 

Marszałkowskim. Przenosi się środki z podróże służbowe na kompleksie w Leśniewie 

w kwocie 200,00zł z przeznaczeniem na składki FP oraz materiały. W rozdz.  60014 

wprowadza się zadanie polegające na udzieleniu pomocy dla Starostwa Powiatowego 

w Kętrzynie t.j.  na "Przebudowę drogi powiatowej 1723N Aptynty - Srokowski Dwór 

na odcinku od skrzyżowania z drogą nr 1711N (Srokowo-Wilczyny) w kierunku Bajor 

Małych". W rozdz. 75023 dokonuje się zwiększenia środków na zatrudnienie na 

umowę zlecenie  pracownika do referatu gospodarki gruntami  i nieruchomościami  

o kwotę 1 500,00zł, na zakup energii 4 500,00zł,  zakup usług zdrowotnych  

o 50,00 zł oraz  zakup usług  pozostałych -13 010,71zł. Dokonuje się przeniesienia 

pomiędzy zadaniami w funduszu sołectwa Jegławki polegających na zwiększeniu 

o kwotę 2 500,00zł środków na budowę chodnika , zakup podkaszarki 1 000,00zł 

oraz zmniejszeniu środków na budowę wiaty drewnianej o 500,00zł, 

zagospodarowanie terenu przy wiacie - o 1 590,69 zł, zakup paliwa o 600,00zł,  

zakup materiałów do świetlicy o 309,31zł oraz organizacja spotkania integracyjnego  

o 500,00 zł. Dokonuje się przeniesienia kwoty  po 85 zł z zakupu materiałów na 

zakup usług (regeneracja tonerów) w sołectwach Kosakowo i Leśniewo.                  

W Gimnazjum - wszystkie plany zmniejsza się do wykorzystanych  środków na dzień 
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31 sierpnia a niewykorzystane planowane  środki przenosi się w tych samych 

rozdziałach i paragrafach do Szkoły Podstawowej w Srokowie.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radny Piotr Dziadoń zapytał z czego wynika zmiana na ul. Ogrodowej dotycząca 

kwoty 98 tys. zł, która miała być zdjęta po przetargu, a teraz mamy wstawioną 

kwotę 85 tys. zł?  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że po prostu wprowadzając 

zmiany do budżetu po stronie dochodów to zamiast pozostawić 18 118,68 zł, 

omyłkowo je zdjęła. Dlatego też powstała ta pomyłka, która będzie poprawiona. 

Radna Agnieszka Gajowniczek poprosiła o wyjaśnienie 3 000,00zł, które będzie 

przesunięte na zadanie budowa drogi na Kaczory. 

Zastępca Wójta Marek Olszewski odpowiedział, że chodzi o przebudowę istniejącej 

instalacji telekomunikacyjnej to bezpośrednio obciąża to zarządcę drogi.                 

W dokumentacji technicznej, która została sporządzona na przebudowę drogi                     

w Kaczorach była ujęta przebudowa instalacji telekomunikacyjnych. Nie można 

przymusić firmy telekomunikacyjnej do budowy w momencie gdy instalacja jest 

czynna, a za 3-4 lata będzie musiała być przebudowana. Nie można dopuścić do 

tego, aby na świeżo wybudowanej drodze pozwolić firmie na robienie wykopów. W 

trakcie dokonywania uzgodnień przez projektanta, inwestor sieci postawił warunek, 

że instalacja zostanie przebudowana co zostało ujęte bezpośrednio w dokumentacji 

technicznej i w kosztorysie. Kwota takiego zadania wynosi ok. 14 tys. zł brutto.        

W bieżącym roku chcemy ogłosić przetarg na wykonanie tej inwestycji po to, aby dać 

dla wykonawcy czas na wykonanie tego elementu w bieżącym roku, a od wiosny 

rozpocząć prace. Jeśli wykonawca nie zdecyduje się przebudować tego w bieżącym 

roku to całość inwestycji zostanie zrealizowana w przyszłym roku. Zgodnie                         

z podpisaną umową z Urzędem Marszałkowskim wszelkie prace powinny być 

zakończone do 1 lipca 2018 r. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy telekomunikacja płaci nam za 

użytkowanie pasa drogowego?  

Zastępca Wójta Marek Olszewski odpowiedział, że w momencie przygotowania do 

umieszczenia jakichkolwiek nowych instalacji w pasie drogowym, inwestor  dopiero 

po uzyskaniu naszej zgody, po wydaniu stosownej decyzji o wyrażeniu zgody na 

wykonanie robót w pasie drogowym i po uiszczeniu stosownych opłat czyli za zajęcie 

pasa drogowego i za wykonywanie robót może wejść z pracami. W tym roku wydano 

jedną decyzję dla Orange za zajęcie pasa drogowego na drodze Srokowo- Leśniewo, 

gdzie był kładziony nowy światłowód.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała o działkę w miejscowości Kaczory. 
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Zastępca Wójta Marek Olszewski odpowiedział, że na tą działkę nie było wydawanych 

decyzji administracyjnych, a w związku z tym na wszystkie tzw. „zastane” urządzenia 

nie ma możliwości wyegzekwowania opłaty za zajęcia pasa drogowego. W tym 

momencie możemy dochodzić roszczeń z tytułu umieszczenia urządzeń poza pasem 

drogowym na innych nieruchomościach przez uruchomienie postępowania 

związanego z ustaleniem służebności i jest to jednorazowa opłata związana ze 

zmniejszeniem wartości działki. Później robiony jest operat wyceny na podstawie 

którego biegły wylicza opłatę z tytułu ustalenia służebności, podpisuje się 

porozumienie i zawiera się akt notarialny.  Jeśli do 2021 roku nie przeprowadzimy 

tych procedur to wszystkie firmy mające urządzenia (sieci) na naszych terenach                       

z tytułu zasiedzenia  nabędą prawa związane z przesyłem. Procedura nie jest prosta 

ponieważ najpierw powinno być przeprowadzone postepowanie administracyjne 

ugodowe. Jeśli nie jest ono skuteczne gmina może wystąpić do sądu z roszczeniem       

o ustalenie wysokości opłat z tytułu służebności. Koszt przeprowadzenia takiego 

postępowania administracyjnego przekracza wysokość opłat z tytułu służebności 

(które wynoszą ok.450zł - 600 zł). 

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że najprawdopodobniej firmy będą robiły wszystko, 

aby przeciągnąć tok sprawy do 2021 r. Dobrym sposobem byłoby to,  aby firmom nie 

pozwolić na jakiekolwiek nowe inwestycje przed wcześniejszym uregulowaniem stanu 

prawnego urządzeń, które są już położone na naszym gruncie.   

Zastępca Wójta Marek Olszewski powiedział, że takie zachowanie może budzić 

niezadowolenie mieszkańców, którym będzie się blokowało łącza internetowe                        

i telefoniczne. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w  związku z brakiem 

dalszej dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę Wieczorek                         

o odczytanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Srokowo na lata 2017- 2022, a następnie poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –                              

11 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XXXVIII/214/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 sierpnia 2017 r.                    

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo                          

na lata 2017-2022. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w  związku z brakiem 

dalszej dyskusji w kwestii zmian budżetu Gminy Srokowo, poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziadonia o odczytanie projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo 2017 rok, a następnie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 
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Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –                              

11 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XXXVIII/215/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 sierpnia 2017 r.                    

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo 2017 r. 

  
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.3 i 9.4, a następnie przystąpił do realizacji  

pkt 9.5 porządku obrad. 

 

9.5. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Skarbnik Małgorzatę 

Cwalina o wprowadzenie do projektu uchwały (załącznik nr 16 do protokołu).  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że w związku z ujęciem w budżecie 

Gminy Srokowo kwoty 200 tys. zł na pomoc dla Powiatu Kętrzyńskiego należy podjąć 

uchwałę o udzieleniu pomocy finansowej jako dotacji celowej na realizację zadania 

inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej 1723N Aptynty – Srokowski Dwór na 

odcinku od skrzyżowania z drogą Nr 1711N (Srokowo – Wilczyny) w kierunku Bajor 

Małych”. Udzielenie pomocy uzasadnia się tym, że remont drogi podniesie poziom 

jakości życia mieszkańców gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radna Powiatu Kętrzyńskiego Alicja Kamińska powiedziała, że jest to wspólna 

inwestycja Gminy Srokowo i Powiatu Kętrzyńskiego. Przed projektowaniem budżetu 

wszystkie gminy otrzymały informację, aby takie inwestycje wskazywać. Gmina 

Srokowo w swoim wniosku wskazała konieczność przebudowy drogi powiatowej 

1723N Aptynty – Srokowski Dwór na odcinku od skrzyżowania z drogą Nr 1711N 

(Srokowo – Wilczyny) w kierunku Bajor Małych. Na dzień dzisiejszy trudno jest 

określić jak długi odcinek zostanie wyremontowany ze wspólnych środków.  

Radny Krzysztof Mościcki poprosił o sprawdzenie czy w uchwale jest ujęta poprawna 

nazwa drogi? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że jest to poprawna nazwa 

drogi, która wynika z numeracji dróg nadawanych na wniosek powiatów przez 

Samorząd Województwa. Wątpliwość może budzić fakt, że ta droga fizycznie                     

w pewnym momencie nie ma swojej ciągłości. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w  związku z brakiem 

dalszej dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziadonia                     

o odczytanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kętrzyńskiemu w 2017 r., a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –                              

11 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XXXVIII/216/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 sierpnia 2017 r.                    

w sprawie udzielenia pomocy finansowej                                                     

Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2017 r.  

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.5, a następnie przystąpił do realizacji  
pkt 10 porządku obrad. 

Pkt 10. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński  w związku z wniesieniem 

prośby o interwencję przez radnego Krzysztofa Mościckiego w sprawie naprawy drogi 

ze Skandławek na Łęknicę przy moście, a następnie poprosił o udzielenie odpowiedzi. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że odcinek drogi będzie jak 
najszybciej naprawiony. 

O godzinie 15.40 obrady opuścił radny Krzysztof Mróz – stan 10 radnych. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 10. i  przystąpił do realizacji 
pkt 11. porządku obrad. 

 

Pkt 11. 
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

1.Radna Regina Wieczorek poprosiła o naprawę zapadającego się chodnika przy 

ciągu sklepów przy ul. Plac Rynkowy w pobliżu Sklepu „Calvados”. 

2.Radna Małgorzata Dwulat zapytała kiedy rozpoczną się jakiekolwiek prace 

remontowe w Wilczynach? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma 

ludzi ponieważ w wielu miejscach są rozpoczęte prace, które muszą być dokończone. 

Jeśli okaże się, że nie jesteśmy w stanie znaleźć wykonawcy czy też wykonać 

określonych prac własnym zasobem osobowym to dokonamy zakupu materiałów ze 

środków z funduszu sołeckiego, a remont zostanie wykonany na wiosnę. 

3.Radna Małgorzata Dwulat poprosiła o postawienie oznakowania miejscowości 

Osikowo jak również w miejscowości Srokowski Dwór dobrze byłoby postawić znak 

informujący, że jest to droga prowadząca do Osikowa. 

4.Radna Agnieszka Gajowniczek poprosiła o oględziny nowo wybudowanej drogi na 

Jankowice. Chodzi o to, że w pewnym miejscu jest już popękana, a nawet zaczyna 

się zapadać. Radna uważa, że należy zgłosić reklamację jej wykonania. 
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Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że sprawdzi jakość  tej drogi, na 

którą mamy gwarancję. 

5.Radna Agnieszka Gajowniczek poprosiła o sprawdzenie czy znak drogowy 

ograniczający prędkość do 40 km/h tuż przy wyjeździe ze Srokowa i nie ma 

odwołania tego znaku dla osób wyjeżdżających z parkingu. Czy to oznacza, że osoba 

wyjeżdżająca ze Srokowa powinna jechać z prędkością nie przekraczającą 40km/h do 

Leśnego Rowu? Radna prosi o zwrócenie uwagi na ten znak drogowy. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że wyjaśni tę sprawę. 

6.Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że do biura Rady 

Gminy wpłynęło pismo od Marszałka Województwa Warmińsko – Mazurskiego                  

w sprawie udzielenia pomocy dla mieszkańców województw pomorskiego i kujawsko 

– pomorskiego, którzy ucierpieli podczas sierpniowych nawałnic. W tej sprawie na 

wniosek Wójta będzie zwołana sesja nadzwyczajna. Przewodniczący poprosił radnych 

o podanie terminu, w którym taka sesja mogłaby się odbyć. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że wpłynęło takie pismo                     

z Urzędu Marszałkowskiego. Uważa, że należy skontaktować się z pracownikiem 

urzędu w sprawie wskazania konkretnej gminy, której należałoby udzielić wsparcia                 

i pomóc. Wtedy przygotujemy stosowną uchwałę dotyczącą wsparcia finansowego 

dla danej gminy. Nie będzie to duża kwota, ale postaramy się znaleźć jakieś środki                  

(ok. 10 tys. zł), a na dzień dzisiejszy każde wsparcie jest im potrzebne.  

Radni wspólnie ustalili termin na 12 września na godzinę 15.00. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 11. i  przystąpił do realizacji pkt 12.  
porządku obrad. 

Pkt 12. 
Zakończenie obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński wypowiadając formułę            
„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie XXXVIII sesji Rady 
Gminy Srokowo”  po czym o godz. 16.00 zamknął obrady sesji. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany 
do czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje 25 stron i 16 załączników. 

 
 
                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy 
                                                                        
                                                                                       Aleksander Kamiński 
Protokół sporządziła:   
   Olga Szostek 


